

# DET ORDINÆRE REPRÆSENTANTSKABSMØDE

## TIRSDAG DEN 7. DECEMBER. 2021

### Referat

**Tilstedeværende:** 112, 116, 129, 210, 304, 315, 330, 402, 429, 510, 520, 525, 526, 530, 615, 626, 706, 710, 726, 810, 829, 906, 921, 1001, 1005, 1028.

**Referent:** 625

**Dirigent:** 605

**Stemmetællere:** 906 og 706

#### 1. Godkendelse af referat fra ordinære repræsentantskabsmøde d. 2. november 2021

*Enstemmigt godkendt! Ingen imod resten for.*

#### Meddelelser til/fra formandskabet

- Klager prøver vi for fremtiden at ordne internt på kollegiet. Så skriv til os, eller kom ned og snak med os, hvis i oplever problemer, eller folk bryder vores husorden.
- Vi laver om i proceduren for studiekontrol – Vi vender tilbage med detaljer, men den kommer nok til at blive lettere, men have derfor nok også en kortere deadline.
- Frivilligfest hvornår? Bliver engang i foråret nok februar/marts udenom vinterfesten.
- Hvem må komme helt præcist til frivilligfest? Vi finder lige ud af det.

#### Meddelelser til/fra bogholderiet

- Ingen.

#### Meddelelser til/fra bestyrelsen.

– Snak om at male køkkenerne – kommer nok ind i budgettet for næste år. Vi regner med at vi har råd til det, men kommer til at ske gradvist. Intet svar om optegning af fliserne på parkeringspladserne.

– Der kommer eksternt regnskab for kollegiet til januar.

Underskud, men usikkert, da vi ikke kender det præcise varmeforbrug, da solbakken ikke har indleveret deres varmeregnskab endnu.

Brugt ca. 95.000 på skadedyrsbekæmpelse, hovedsageligt væggelus. Vi regner med at det er overstået, men det ved vi først endeligt efter 6 måneder, da de kan ligge i dvale i så lang tid.

Besluttet at lukke Ottos genbrug permanent, grundet at det har været med til at sprede væggelus hvilket desværre har været en stor udgift for kollegiet. Det kan nu bruges til at stille cykler op.

Vi prøver at få SAKK op til foråret. En masse der skal genopfriskes/bruges tid på igen.

#### Meddelelser til/fra inspektøren

– Der er ikke så mange køkkener, der gør brug af sprit, det må de gerne begynde på igen. Denis er meget obs på Corona, så man må gerne begynde at bruge sprit igen.

807 lukket pga. rygning igen. Grupperummene på 7. bruges også til opbevaring, hvilket ikke er hensigten med dem.

Stop med at efterlade paller fra bestilling af øl i forhallen. De skal ned til storskrald, ikke efterlades i forhallen.

Affald skal i containergården, og ikke ud på gangen eller ud foran. Lad være med at putte pizzabakker i (selvom I gør dem våde skal de ikke i affaldsskakten).

Sp: kan køkkener få en ekstra plastik container? Vi finder ud af det med Denis.

Denis er der ikke fra på fredag – skal man hente nøgler så kom før torsdag, da han nok er på ferie et stykke tid.

P-kort kommer snart – de kan bruges så snart I får dem. De gamle skal bare smides ud.

### **Meddelelser til/fra øvrige udvalg**

- Ingen.

### **Forslag til afstemning**

#### **Barens Halvårsregnskab for første halvår 2021.**

Opsummeret nøgletallene.

Differencen mellem aktiver og passiver kan skyldes at varelageret ikke er gjort op.

Kontanter indgår ikke i baren regnskab, selvom de gør brug af dette. Dette skal helst ændres.

Pantindtægter ikke opgjort.

Regnskab har anbefalet dem at gå helt væk fra kontanter.

De har udlånt deres pengekasse til Otto Festivalen, så derfor går aktiver/passiver nok ikke op.

Afstemning.

Imod 1, blankt 6, resten for.

*Vedtaget.*

#### **Dækning af udgiften for tyveri af DJ-udstyr.**

Stjålet DJ-udstyr af ca. 17000 til efterårsfesten.

Der er desværre ingen mulighed for at forsikringen dækker.

Afstemning. 1

For 14, blankt 0, resten (10) imod.

*Vedtaget.*

Afstemning. 2

Frafalder da forslag 1 blev vedtaget.

Note: Uklarhed om der blev stemt om at dække de 17.000 med rep-midler eller fra kollegianersamfundet. Da det var uklart hvilken af de to, vedtages det at de vil få dækket de 17.000, men hvilken af de to kontoer der skal dække dette tages til afstemning til næste rep-møde.

#### **Regulativ ændring: OMK Boldklub.**

Sp: Det ønskes mere information om hvad denne klub egentlig går ud på fremfor kun hvad den ønsker.

Sp: hvad med baner? Specielt til tennis da det ellers kan blive dyrt.

Sp: Er der nogle ideer til hvordan systemet skal fungere, da det jo er mange forskellige midler/ketchere. Der har også været forvirring om det var en ny klub eller hvad?

Sp: Hvad er puljen de søger fra på lige nu? Det er rep-midlerne på 18.000.

De regner med at have udstyret hos ham eller på 907 værelset.

Sp: hvis man ikke betaler kontingent, skal der så søges rep-midler hver gang der skal købes nye bolde?

Sv: der er mange bolde på forslaget, men jo i fremtiden ville der skulle søges rep-midler til at købe nyt.

Sv: Der er forholdsvis meget plads på 907, siger 9. vest.

Sp: Formanden varetager og udleverer udstyret. Er det ikke lidt besværligt for to personer at administrere det?

Sv: Det mener formanden er hans valg at tage. Ketcherne kommer til at have en ret høj værdi, så de kommer ikke til at være frit tilgængelige.

FMS: vi ser på det efter afstemningen, ift. Fx at booke baner.

Afstemning.

Imod 6, blankt 5, resten for (11).

*Vedtaget.*

### **Rep-midler til OMK Boldklub.**

FMS: Regulativændring er nødvendig for at stifte en klub, derfor dette (forrige) forslag. Vi har 30.000 at gøre godt med fra marts.

Klubformand: Jeg har fundet bedre tilbud efterfølgende, så prisen kan måske presses ned.

FMS: Vi ser på det...

Sp: hvem er formanden 304 eller 306?

Sv: Det er 304.

Forslag trukket tilbage.

Sp: Hvad er forskellen på kollegianer samfundets penge vs. rep-midler.

Sv: Kollegianersamfundet er det der finansieres gennem de 60 kr per måned, og dækker over alle de forskellige klubber, udvalg og baren. Rep-midlerne er en fast pulje der tages fra kollegianer samfundet hvert halve år som så udloddes til dem der vil søge om det til diverse projekter. Ubenyttede repmidler tilbageføres til kollegianersamfundet.

Sp: Søgte vi erstatning af DJ-udstyr fra rep-midler eller kollegianersamfundet?

Sv: Det var egentlig uklart. Vi tager op til næste rep møde hvilken af de to der skal dække.

Fra regnskab: Der er ca. 210.000 på, hvilket inkluderer rep-midlerne.

Afstemning om det skal tages fra rep-midlerne eller kollegianersamfundet?

Udskydes til næste rep-møde. Da vi ikke kan introducere et sådan emne og samtidigt stemme om dette uden at hører køkkenerne.

Derfor tager vi også forslaget om at give midler til boldklubben op næste gang, da det ikke er afgjort hvilken konto midlerne til at dække DJ-udstyr dækkes af. Derfor vides det ikke om der er midler til deres forslag fra rep-midlerne.

Sp: Regner Denis og kim med rep-midlerne i deres budget?

FMS: nej det gør det ikke, de har et eksternt budget.

### **Stillinger på valg**

#### **1 formand for Disc**

Ingen stiller op. Tages op til næste rep.

#### **8 (minimum) medlemmer af Otto Festival**

209, 216, 315, 116, 112 stiller op!

209, 216, 315, 116, 112 klappes ind

Jesper: I kan altid skrive til Facebook siden, for at blive tilføjet. Årlig festival.

Man bliver tilmeldt de frivilliges fester hvis man kommer med og de har det generelt hyggeligt og drikker øl sammen.

### 1 Formand for musikklubben

Ingen stiller op. Tages op til næste rep.

### 3 folkevalgte

Ingen stiller op. Tages op til næste rep.

### 2 af Ottos trivsels mæglere

208, 213 stiller op.

208, 213 klappes ind!

Kommentar fra FMS: vi vil nok tage kontakt til dem angående vores nye klageprocedurer.

### 2 Bartendere

621, 402, 208, 213 stiller op!

Kampvalg – Antal stemmer per deltager:

22 stemmeberettigede, 26 deltagere.

402 og 621 klappes ind!

### Eventuelt.

**Spørgsmål:** Kan vi lægge dagsordenen for rep op på nettet lidt tidligere?

**Svar:** Ja det kan vi godt. Måske gør det til en vane at sende det til intech med det samme.

**Sp:** Kan vi lave en engelsk version af rep-sedlen til de engelsktalende beboere?

**Sv:** Kan vi sagtens, men nok at man kan få det, hvis man spørger efter det.

**Sp:** Kan vi få en gennemgang af hvad vi gør hvis der er brand?

**Sv:** Ja vi sender det ud.

**Sp:** På vegne af intech. FMS udeblev fra forrige generalforsamling uden at udmelde dette. Venligt udmeld dette så der ikke skal afholdes ekstraordinær generalforsamling.

**Sv:** Jo det kan vi godt, det er dog ikke et krav at vi kommer.

**Sp:** Ift. Varslingssystemet kan det så ikke meldes ud på forhånd at det testes?

**Sv:** Jo.

**Kommentar:** Husk at lukke døren til haven når der er fest i baren, da det forstyrrer de andre beboere.

**Kommentar:** Vi (et køkken 4. øst?) stemmer på barens halvårsregnskab i blinde. Kan den interne revisors (Bogholder, red) kommentarer fås på skrift inden rep-mødet, så vi kan lave en mere kvalificeret afstemning?

**Svar fra revisor:** Ja det kan vi godt.

**Kommentar:** Ift. Brandsystemet: Kan vi lave en generel plakat med hvad der skal gøres og fx hvem der skal alarmeres.

### Kommentar:

Fra FMS: Settlementet spørger om vi vil lave et samarbejde med dem. Kan skrives på til næste rep. Vi opfordrer til at skrive til FMS hvis nogle køkkener kunne tænke sig at være en del af det projekt.

Resterende bevillinger	1/9 til 1/3
Bevillinger fra REP	18.000,-
Kommende Fester	Nytårsfest?